
Sadiq: Zrobię wszystko, aby znaleźć się w 18 na IO

News - ASRoma.pl

Umar Sadiq jest jednym z nieobecnych, jeśli chodzi o młodzież, w trakcie

zgrupowania w Pinzolo. Nigeryjski napastnik rozpocznie bowiem

niebawem przygotowania do IO w Rio. Między innymi o tym mówił w

wywiadzie dla Completesportsnigeria. 

 

Jak się czujesz po tym jak podpisałeś umowę z Romą?

- Osiągnięcie tego celu razem z moim przyjacielem Nurą jest wielką szansą. Jestem

naprawdę szczęśliwy, dla mnie przygoda z piłką zaczyna się w tym momencie.

Mówiąc o IO, zostałeś umieszczony na liście 35 kandydatów do gry w fazie

finałowej. Masz nadzieję zostać powołanym do 18 do rozgrywek?

- To nie jest kwestia życia lub śmierci. Zależy do trenera i systemu gry, jaki będzie

chciał wdrożyć. Mam zaufanie do swoich umiejętności i zrobię wszystko, aby znaleźć

się w 18.

 

W Rzymie skonfrontowałeś się z Dzeko, jaki rodzaj relacji stworzył się

między wami?

- Dzeko jest fantastycznym piłkarzem i pomógł mi bardzo na boisku i poza nim.

Łączy nas wzrost i dlatego dał mi wiele wskazówek jak mogę się stać mocniejszym

od niego. Jest niesamowitym gościem. Jeśli zostanie w Romie mam nadzieję nauczyć

się od niego jeszcze dużo w przyszłym sezonie.

 

W przeszłości byłeś łączony z wieloma zespołami z Serie B. Od jakiegoś

czasu mówi się o Crotone. Jakieś nowości?

- Wciąż nic nie zostało zdecydowane. Będę się tym interesował za kilka tygodni.
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